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Referat Studienævn  

 

 

Deltagere 

Flemming Smedegaard (formand), Astrid Jensen, Henrik Koll, Heidi Hansen, Rolf Torsten Scavenius 

Andersen, Andrea Svanborg, Cecilie Lundbæk Wrøbell, Thea Engstrøm Knudsen (suppleant), Gitte Bisgaard 

Sørensen (studiesekretær), Freja Lyngsø Lund (studienævnssekretær og referent) og Simon Hildebrand 

Hedegaard (studienævnssekretær). 

 

Afbud 

Lars Bøcher 

Simon Bergenstof Aerestrup 

Frederikke Ejlskov Sclossarek 

Susie Schmidt Reimann (studiesekretær) 

Hanne Gertsen (studiesekretær) 

Emil Bisp Petersen (studiesekretær) 

 

Godkendelse af dagsorden. 

1. Dagsorden blev godkendt. 

 

Meddelelser 

2. Meddelelser fra formanden: Flemming meddelte, at uddannelserne på IVK har fået mulighed for, fra 

efteråret, at etablere et fællesrum i ITSlearning. Fællesrummet er tiltænkt som en kanal, hvor IVK kan 

kommunikere ud til alle studerende, og dermed behøver studiet ikke benytte sociale medier til dette 

formål længere. For Odenses vedkommende skal adgang til at kunne uploade og redigere indhold på 

fællesrummet i ITSlearning være begrænset til studieleder, studiesekretær, faglige vejledere og 

siddende formand i IVKomitéen. 

 

Nyt fra IVKomitéen i Odense g Student Forum i Slagelse 

3. Nyt fra IVKomitéen: Cecilie meddelte at IVKomitéen har fejret de studerende i bestyrelsen, som lige 

er blevet færdige med enten KA eller BA.  

4. Nyt fra Student Forum Slagelse: Heidi berettede, at der arbejdes på studiestarten 2023. 

 

Merit- og dispensationsansøgninger i SAGA 

5. Lukket punkt (fortroligt referat). 

 

 

Møder i efteråret 2023 

6. Møder i efteråret 2023: Studienævnet drøftede mødetidspunkter for efteråret 2023. Formanden 

havde indsendt forslag til datoer, som hovedsaligt lå torsdag eftermiddag. Grundet overlap med 

skema for enkelte studenterrepræsentanter i studienævnet, besluttede studienævnet at fastlægge 

datoerne for møderne i efteråret således:  

 

24. august kl. 13.15-15.30 fysisk i Odense 

21. september kl. 15.00-17.00 online 

 
Studienævn for: International 

Virksomhedskommunikation 

 Dato: 29-06-2022 

 
Tidsrum: 09.00 – 11.00 

Lokale: Teammøde 
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26. oktober kl.15.00 – 17.00 online 

23. november kl.15.00 – 17.00 online  

18. december kl.13.15-15.30 fysisk i Slagelse 

 

Under punktet drøftede studienævnet igen muligheden for at give dispensation til aktivitetskravet 

ved bestemte årsager. Studienævnet besluttede at fastholde praksis om ikke at give dispensation til 

aktivitetskravet. Studienævnet vil opfordre skemalæggeren til fremadrettet at være opmærksom på 

at holde torsdag eftermiddag undervisningsfrit. 

 

Studienævnets første møde i efterårssemestret afholdes fysisk torsdag d. 24. august 2023 kl. 13.15- 

15.30 i Odense. 

 

Studiestart 2023 

7. Status på studiestarten 2023 – Slagelse: Studienævnet godkendte studiestartsprogrammet i Slagelse. 

På studienævnsmødet d. 25. maj 2023 godkendte studienævnet studiestartsprogrammerne for KA og 

BA i Odense. Flemming og Rolf meddelte, at aftalen med virksomheden til årets case competition er 

kommet på plads for BA-studiestarten. Ligeledes informerede Cecilie om, at aftalen med 

virksomheden til årets case competition til KA-studiestarten er på plads. 

 

 

Undervisningsevaluering 

8. Undervisningsevaluering: Studienævnet tog undervisningsevalueringerne for foråret 2023 til 

efterretning og konkluderede, at der var brug for yderligere tiltag til at fremme svarprocenterne, da 

de stadigvæk er for lave. Studienævnet bemærkede, at nogle undervisere ikke blev orienteret om, at 

evalueringerne var gået i gang. Det er problematisk, da de pågældende undervisere derfor ikke har 

haft mulighed for at afsætte tid i undervisningen til evaluering. Erfaringen viser, at afsat tid i 

undervisningen kan højne svarprocenterne en smule, dog ikke hundrede procent. 

Studienævnet bemærkede, at der til de fleste fag med dårlige evalueringer, er taget højde for de 

nævnte udfordringer i den nye studieordning (2023).  

Nogle kommentarer fra underviserne tegner et billede af mangelfuld deltagelse i undervisningen. 

Ligeledes viser nogle kommentar fra studerende, at der er forskellige praksisser for hvordan 

deltagelse forstås blandt underviserne.   

Ydermere bemærkede studienævnet, at det fortsat er en udfordring at for få undervisere 

kommenterer på evalueringerne. 

 Studienævnet besluttede følgende handlingspunkter: 

• fortsat opfordre underviserne til at kommentere på evalueringerne. 

• I Odense skal der afholdes et undervisermøde i august, hvor der bl.a. skal drøftes 

hvordan aktivitetskravet skal forstås og praktiseres.  

• Studienævnet opfordrer til at alle underviserne fremadrettet bliver administrativt 

underrettet når evalueringerne går i gang.  

 

Undervisningstidspunkter E23 

9. Studienævnet godkendte undervisningstidspunkter i efteråret 2023 i Odense og Slagelse.    

 

Ændringer til uddannelserne 

10. Ændringer af adgangskrav mm.: Jf. mail fra fakultetet drøftede studienævnet muligheden og 

behovet for ændringer af adgangskrav, sprogkrav og udvælgelseskriterier på 

kandidatuddannelserne. Studienævnet havde intet ønske om ændringer til krav. 

Studienævnet drøftede også evt. ændringer i adgangskrav til bachelortilvalg og sidefag, og havde 

ligeledes intet ønske om ændringer.  
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11. Ændringer i eksisterende uddannelser 2023: Jf. mail fra fakultetet drøftede studienævnet ønsket og 

behovet for ændringer i eksisterendes uddannelses titel, sprog, sprogkrav, karakterkrav mm. 

Studienævnet havde ingen ønsker til ændringer.   

 

Eventuelt 

12. Eventuelt: Flemming takkede studenterrepræsentant Thea for sin tid i studienævnet, og generelle 

bidrag til IVK gennem årenes løb.      

 

Mødet sluttede kl. 10.07   

 

                     Flemming Smedegaard                                       Freja Lyngsø Lund 

                     Studienævnsformand                        //                      Studienævnssekretær                                                                                                                          

 


